



Clean

## Home Cleaner

New generation home cleaner suitable for many household application like cleaning floors, facade, walls, tables, bathrooms, kitchen ... etc. it has a new trend perfume, which helps to overcome bad odors and impart a fresh fragrance .

### Usage Application

**Daily use or final rinse:** Dilute 1.5 cupfuls to 10 liters water ( 1 bucket of water ).

**Periodic maintenance:** Dilute 2 cupful to 5 liters water (half bucket of water ) .

**Heavy duty application :** Apply undiluted with cloth or sponge & wipe surface clean

### Typical Properties :

Appearance : Viscous Liquid  
Colour : Green  
Clarity : Clear  
pH value : 7 – 8.5  
Sp Gravity : 1.02 ± 0.01  
Odour : Apple

كئين

## منظف منزلي

منظف منزلي ذو تركيبة جديدة يصلح لتنظيف المنازل مثل تنظيف الأرضيات والجدران الخارجية والداخلية والطاولات والحمامات والمطابخ .. الخ .

يحتوي على عطر مميز يساعد على إزالة كافة الروائح الكريهة وتحويلها الى روائح منعشة .

### طريقة الاستخدام

**التنظيف اليومي :** يخفف بإضافة سعة غطاء واحد ونصف من العبوة الى 10 لترات من الماء ( مايعادل سطل واحد من الماء ) .

**التنظيف الموسمي :** يخفف بإضافة سعة غطائين من العبوة الى 5 لترات من الماء ( مايعادل نصف سطل ماء ) .

**تنظيف البقع المستعصية :** توضع كمية مركزة من المادة على قطعة قماش او اسفنج وتمسح الأسطح للتنظيفها .

### الصفات العامة

المظهر العام : سائل لزج  
اللون : اخضر  
النقاوة : نقي  
قيمة ال pH : 7 – 8.5  
الوزن النوعي : 1.02 ± 0.01  
الرائحة : التفاح الأخضر

للحصول على أفضل النتائج يتوجب عدم خلطه مع أي منتجات أخرى  
For best result don't mix it with any other products

Volume : 3 Le

سعة العبوة : 3 لتر

### Nimaso Group GmbH

Schmiedstraße 13 , D-73492 Rainau, Germany  
Tel.: +49 7961 931 9940 | Fax: +49 7961 931 9945  
nimasogermany@nimaso.com | www.nimaso.com

